



Date: 23 February 2023

التاريخ: 23 فبراير 2023

Mr. Hamed Ahmed Ali
CEO/ Dubai Financial Market
Dubai- United Arab Emirates
Dear Sirs,

السيد/ حامد أحمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي لسوق دبي المالي
دبي- الامارات العربية المتحدة
تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosure regarding the submitted application to the court concerning the restructuring plans of Drake & Scull International PJSC (the "Company")

الموضوع: إفصاح حول مستجدات الطلب المقدم الى المحكمة بخصوص إعادة الهيكلة لشركة دريك آند سكل انترناشيونال ش.م.ع ("الشركة")

With reference to the previous disclosure on 24/11/2022, where the company had previously filed an application to commence with restructuring procedures for Drake & Scull International and its subsidiaries before Dubai Courts, and where the Court of Appeal had previously issued its judgment on 23/11/2022 commencing the restructuring procedures for the company, and appointed a trustee to carry out the mission entrusted to him by the court in accordance with that judgment.

بالإشارة الى الإفصاح السابق بتاريخ 2022/11/24، وحيث سبق أن تقدمت الشركة بطلب افتتاح إجراءات إعادة الهيكلة لشركة دريك آند سكل انترناشيونال والشركات التابعة لدى محاكم دبي، وحيث سبق وأن أصدرت محكمة استئناف دبي حكمها يوم 2022/11/23 بقبول افتتاح الإجراءات لشركة دريك آند سكل والشركات التابعة لها، وتعيين الخبير السابق ندبه من المحكمة أميناً للتفليسة للقيام بالمهمة المكلف بها من قبل المحكمة وفقاً للحكم الصادر.

The company's management submits this disclosure to brief about the subsequent actions has took place after.

فإن إدارة الشركة تتقدم بهذا الإفصاح لبيان التطورات اللاحقة التي تبعت صدور حكم المحكمة.

The appointed trustee respectfully declined the mission assigned to him by the court, accordingly the court appointed another trustee, who's also in his turn declined the same mission. As a result, the company submitted a request to appoint a trustee who has good experience and knowledge in relation with restructuring and the procedure among, as permitted by the law, where the esteemed Court of Appeal rejected that request, and decided to appoint another trustee among the role experts.

فبعد أن قررت المحكمة تعيين الخبير السابق ندبه أميناً للتفليسة، تقدم الخبير المعين بطلب اعتذار عن المهمة المكلف بها، تبعه تعيين خبير لاحق آخر من خبراء الدور، والذي اعتذر بدوره أيضاً عن تلك المهمة. على أثر ذلك تقدمت الشركة بطلب تعيين خبير ممن لهم خبرة سابقة ودراية بالموضوع بحيث يتم تسميته من قبل الشركة وفقاً لما يسمح به القانون، إلا أن محكمة الاستئناف الموقرة رفضت الطلب، وبالتالي قررت المحكمة تعيين خبير جديد من الخبراء المعتمدين وفقاً لجدول الدور.



The appointed trustee in his turn carried out the mission assigned to him.

Accordingly, the company found that the trustee conflicted with the company. As a result, the company submitted a request to dismiss the expert and hand over this request to the Expert Committee. Accordingly, the court decided to suspend the trustee from the mission until the completion of the investigation before the expert committee.

In addition, the company had submitted a request to suspend all judicial procedures and executions against the company which stipulated in the bankruptcy law, however, this request was rejected by the esteemed court as well.

For the aforementioned circumstances and reasons, and since the company aims to complete the restructuring procedures at the least possible time and cost, given the difficult financial issues that the company is passing through, and the judicial executions' reservations that drain its cash day after day.

And since this matter will not be achieved except through the acceptance of the court to commence the restructuring procedures in accordance with the circumstances of the emergency financial crisis and the acceptance of the previous procedures that were approved by the Financial Regulatory Committee, otherwise, the company will be bankrupted.

Whereas, commencing the restructuring procedures in accordance with the previous judgment will not enable the company to complete the procedures in the required time, and may require a longer period for the purposes of completing the procedures.

The company decided to file a cassation, requesting the court's acceptance of commencing the restructuring procedures in accordance with the circumstances of the emergency financial crisis, and as a result, the approval of

بعد أن تم تسمية أحد خبراء الدور والذي قام بدوره بالمباشرة بالمهمة المكلف بها، تبين للشركة وجود تعارض بالمصالح بين الشركة والخبير المسمى، بالنتيجة فقد تقدمت الشركة بطلب لعزل الخبير وتحويل الأمر الى لجنة الخبراء، وعلى إثر ذلك قررت المحكمة وقف الخبير عن المهمة لحين استكمال التحقيق أمام لجنة الخبراء.

إضافة الى ذلك، فقد سبق وأن تقدمت الشركة بطلب وقف الإجراءات والتنفيذات القضائية بمواجهة الشركة وفقاً لما نص عليه قانون الإفلاس، حيث لاقى هذا الطلب رفضاً من قبل المحكمة الموقرة أيضاً.

لما تقدم من ظروف وأسباب، وحيث أن هدف الشركة هو استكمال إجراءات إعادة الهيكلة بأقل وقت وتكلفة ممكنة، نظراً للظروف المالية الصعبة التي تمر بها الشركة، والحجوزات التنفيذات القضائية التي تستنزف مواردها المالية يوماً بعد يوم.

وحيث أن هذا الأمر لن يتم تحقيقه إلا من خلال قبول المحكمة لافتتاح إجراءات إعادة الهيكلة وفقاً لظروف الأزمة المالية الطارئة وقبول الإجراءات السابقة التي تم إستكمالها من خلال لجنة التنظيم المالي، وبعبكس ذلك فسيكون مصير الشركة هو الإفلاس.

وحيث قرار افتتاح إجراءات إعادة الهيكلة وفقاً لحكم المحكمة السابق لن يمكن الشركة من استكمال الإجراءات بالوقت المطلوب، وقد يحتاج أمداً أطول لغايات استكمال الإجراءات.

فقد ارتأت الشركة تقديم طعن على الحكم الصادر عن محكمة الاستئناف تطلب فيه قبول المحكمة لافتتاح إجراءات إعادة الهيكلة وفقاً لظروف



the previous procedures that were carried out through the Financial Regulatory Committee.

Accordingly, on 21/2/2023 the first hearing was held in the aforementioned cassation court, where the Court of Cassation issued its decision to temporarily suspend the implementation of the Court of Appeal Judgment, and as a result the case was adjourned to 14/03/2023 for pleading.

The company will keep announcing any development in a timely manner, as the company adopts a policy of disclosure and transparency.

Sincerely Yours,

Drake & Scull International PJSC

الأزمة المالية الطارئة وبالنتيجة اعتماد الإجراءات السابقة التي تمت من خلال لجنة التنظيم المالي.

وعليه، فقد انعقدت يوم 2023/2/21 أول جلسة من جلسات المشورة في الطعن المشار إليها، أصدرت من خلالها محكمة التمييز قرارها بوقف تنفيذ حكم محكمة الاستئناف مؤقتاً، وبالنتيجة تأجيل الدعوى ليوم 2023/3/14 للمرافعة.

وستقوم الشركة بالإعلان عن أي مستجدات أولاً بأول، حيث أن الشركة تعتمد سياسة الإفصاح والشفافية.

لكم فائق الاحترام والتقدير

شركة دريك أند سكل انترناشيونال م.ع.م

